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Abstract (en)
[origin: US2019263622A1] An apparatus and method for the post-processing of successively following, sequentially printed sheets, includes a
conveyor, a folding table, a folding sword, a folding roller pair, at least one pressing-down mechanism, and a machine control that is operatively
connected to the folding sword and the pressing-down mechanism. The pressing-down mechanism includes at least one mechanical braking
element which acts in the region of the back edge onto the top side of the printed sheet to be positioned on the folding table. The stationary folding
sword includes a compressed-air device with at least one outlet opening for compressed air which is focused onto a folding roller gap. The folding
table forms a gathering device for at least two successively following printed sheets. A sensor, arranged in a region of the conveyor, is operatively
connected to the machine control and functions to detect the printed sheets, transported with the conveyor.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung und ein Verfahren zur Weiterverarbeitung aufeinanderfolgender, sequenziell bedruckter Druckbogen (2), mit
einem Förderer (3), einem Falztisch (6), einem Falzschwert (7), einem Falzwalzenpaar (8), zumindest einem Niederhalter (29) sowie einer mit dem
Falzschwert (6) und dem Niederhalter (29) wirkverbundenen Maschinensteuerung (35). Der Niederhalter (29) besitzt zumindest ein im Bereich der
Hinterkante (2) auf die Oberseite (2) des auf den Falztisch (6) zu positionierenden Druckbogens (2) einwirkendes mechanisches Bremselement (34)
für diesen Druckbogen (2). Das feststehende Falzschwert (7) besitzt eine mit einer ersten Druckluftquelle (14) verbundene Drucklufteinrichtung (15)
mit zumindest einer auf den Falzwalzenspalt (25) gerichteten Auslassöffnung (18) für Druckluft (16). Der Falztisch (6) bildet eine Sammeleinrichtung
(6') für zumindest zwei aufeinander folgende Druckbogen (2). Im Bereich des Förderers (3) ist ein mit der Maschinensteuerung (35) wirkverbundener
Sensor (38) zum Erfassen der mit dem Förderer (3) transportierten Druckbogen (2) angeordnet.
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